

**Hon. Mr. Rose** said he had hoped that before this his colleague, the President of the Council, would have been present to take part in the deliberations of the Government on this subject, which was one of some difficulty to have a policy upon. The President of the Council was expected this evening, and he begged to give notice that on Friday next he (**Hon. Mr. Rose**) would introduce certain resolutions on the subject of the rate of interest. He might also take this opportunity to give notice that on the same day he would introduce resolutions on the subject of banking and currency.

The order was postponed.

#### VACCINATION

Order being called for the second reading of **Dr. Grant's Bill** to provide for the general adoption of the practice of vaccination,

**Sir George E. Cartier** said he understood from the Minister of Justice that there was a question whether this was a measure belonging to the Dominion or to the Local Parliaments. The Minister of Justice not being in his place, he (**Mr. Cartier**) had to ask that the order be postponed till Wednesday.

Order allowed to stand.

#### GOVERNMENT MEASURE

**Hon. Mr. Holton** asked what Government measures would be proceeded with tomorrow.

**Sir George E. Cartier** said it had been arranged that to-morrow the Insolvency Bill should be thoroughly discussed. After that was disposed of the Minister of Justice intended to go on with some of his Criminal Law measures; and after that the Finance Minister would ask the House to go into Committee on Supply.

The House adjourned at 9:20.

**L'hon. M. Rose** dit qu'il espérait que son collègue, le Président du Conseil, serait présent pour participer aux délibérations du Gouvernement à ce sujet pour lequel l'élaboration d'une politique soulève quelques difficultés. On attend le Président du Conseil pour ce soir, et il informe les députés que, vendredi prochain, il (**l'hon. M. Rose**) présentera certaines résolutions au sujet du taux d'intérêt. Il saisit également cette occasion pour notifier la Chambre que le même jour il présentera des résolutions au sujet des banques et de la monnaie.

L'ordre est réservé.

#### VACCINATION

L'Ordre du jour appelle la deuxième lecture du **Bill du D' Grant** prévoyant la généralisation de la vaccination.

**Sir George-É. Cartier** dit que d'après le ministre de la Justice il reste à déterminer si cette mesure relève du Dominion ou des parlements provinciaux. Le ministre de la Justice n'étant pas présent, il (**M. Cartier**) se voit dans l'obligation de demander que l'ordre soit renvoyé à mercredi.

L'ordre est déferé.

#### MESURES GOUVERNEMENTALES

**L'hon. M. Holton** demande de quelles mesures gouvernementales on parlera demain.

**Sir George-É. Cartier** dit que, selon les dispositions prises, on discutera demain du **Bill** sur la faillite. Le ministre de la Justice a ensuite l'intention de débattre certaines de ces mesures de Droit pénal, puis le ministre des Finances demandera à la Chambre de se former en Comité des Subsidés.

La séance est levée à 21 h 20.